
 

Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 27-jan-25 

Vragensteller   R. Lassche, fractie CU 

Agendapunt/onderwerp Duurzame opvang asielzoekers 

Portefeuillehouder  J.W. Uitslag (wethouder) 

Domein   Staf 

Contactpersoon  J. Elshof 

Contactgegevens  j.elshof@dalfsen.nl 

  

 

Vraag 1:  
Welke invloed heeft de gemeente op de invulling van het terrein, waar en hoe wordt gebouwd? En 
omwonenden?   
 
Antwoord:  
De gemeente is degene die de opvang voor het COA mogelijk maakt. De gemeente is eigenaar van 
het terrein. De gemeente is de vergunningverlener voor het plan.  
Vanuit die rollen heeft de gemeente veel invloed qua invulling van het terrein. Vanuit de formele rol 
is het COA bij de vergunningaanvraag gehouden een participatieverslag in te dienen. Daarin wordt 
aangegeven op welke wijze de omwonenden zijn meegenomen in de planontwikkeling.  
Ons college wil tot de opening van de opvanglocatie de regie houden over de communicatie met de 
omwonenden. In verband hiermee neemt de gemeente het initiatief om direct na besluitvorming van 
de raad (3 februari) de omwonenden uit te nodigen om verder te spreken over de inrichting van de 
locatie.  
 
Vraag 2: 
Hoe is het vervolg bij bezwaarprocedures? Is dit plan dan nog haalbaar?  
 
Antwoord: 
Ja, Het COA heeft aangegeven dat zij bereid is de realisatie van de opvanglocatie versneld op te 
pakken en te starten, als er een besluit van de gemeente ligt. Als het COA de ruimtelijke 
onderbouwing voor de vereiste buitenplanse omgevingsplanactiviteit heeft afgerond en de aanvraag 
voor deze vergunning heeft ingediend, start het COA met de uitvoering. De opening van de 
opvanglocatie kan pas plaatsvinden als het college de omgevingsvergunning heeft verleend. 
Het COA aanvaardt het risico dat een vergunning, na indiening van bezwaar, wordt vernietigd.  
 
Vraag 3:  
Hoe ziet het vervolg er uit als gaat om verkeersveiligheid?  We denken dan aan de aanleg van een 
wandel/fietspad of het instellen van een 30 km zone.    
 
Antwoord: 
Wij gaan ervan uit dat de Engellandweg geschikt is om het verkeer van en naar de locatie te kunnen 
afwikkelen. Tegelijkertijd vinden we het gewenst te komen tot een langzaamverkeersroute vanaf de 
opvanglocatie naar de Vossersteeg, welke aanhaakt ter hoogte van de Polhaarweg. Daarmee 
voorkomen we veel voetgangers- en fietsbewegingen op de Engellandweg en wordt de 
bereikbaarheid tot bepaalde voorzieningen voor de bewoners verbeterd.  
 
  



 

Vraag 4:  
Graag iets meer uitleg over de weging van de criteria,  
 
Antwoord: 
Voor een reactie op deze opmerking wordt verwezen naar de antwoorden op de vragen gesteld door 
de heer B. Smalbraak van D66. 
 


